
 

Protokoll 26.03. 2019 
Styremøte i Øvre Pasvik nasjonalparkstyre / 

Báhčaveaji álbmotmeahccestivra 
 

 

 
Tidspunkt: Tirsdag 26. mars 2019 kl. 13.00-17.00.  

Lunsj kl. 13.00, middag kl.17.00 og fra kl. 18.00 møte med Rådgivende utvalg 

Jørn Monsen fra SNO var tilstede. 

Sted: Svanhovd 

 

TILSTEDE: 

 

Styret 

 

Kurt Wikan, styreleder 

Karine Emanuelsen, nestleder  

Knut Mortensen, styremedlem 

Geir Mortensen, varamedlem for Cecilie 

Hansen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sekretariat: Rolf E. Sch. Kollstrøm, 
nasjonalparkforvalter 
 

Meldt forfall 

 

Cecilie Hansen 

 

 

 

Sak 06/2019 Åpning av møte, registrering og godkjenning 
a) Registrering av deltakere, beslutningsdyktighet, styret er beslutningsdyktig.  

b) Karine Emanuelsen velges til å underskrive protokollen 

c) Innkalling og saksliste ble godkjent 

d) Protokollen fra styremøtet 07.01.2021 ble godkjent. 

 

Sak 07/2019 Orienteringssaker  
A. Innspill fra Naturvernforbundet i S-V om tillatelse til hogst i Øvre Pasvik 

lvo, tatt til orientering. 
B. Oppsummering av Pasvikseminaret 2019, tatt til orientering. 

C. Bruk av droner i verneområder, brev fra Miljødirektoratet 08.03.19, tatt 
til orientering. 

D. Seminar for Sametingets representanter i verneområdestyrene, 

Kirkenes 20-21.03.19, tatt til orientering. 
E. Deltakelse Grüne Woche januar 2019, orientering fra styreleder som 

planlegger å delta. 
F. Driftsmidler til Øvre Pasvik nasjonalparkstyre 2019 fra 

Miljødirektoratet, tatt til orientering. 



 

G. Tillatelse til organisert skitur i Øvre Pasvik NP og LVO til Bergans 

Adventure, delegert vedtak forvalter 19.03.19, tatt til orientering. 
H. Ny handlingsplan Pasvik-Enare trilaterale park 2019-2028. 

Møte i arbeidsgruppa på Svanhovd 12. mars, forvalter orienterer. 
Kommende møte i Advisory Board i Enare 28-30.08. Felles 10 års 
jubileumstur Piilolastien (Nellim til Sortbrysttjern) 30.08 til 01.09.19. 

tatt til orientering. 
I. Utkast nytt brosjyrekart, presenteres under møtet, tatt til orientering. 

J. Politibrakke i Øvre Pasvik LVO er fjernet, orientering under møtet.- tatt 
til orientering. 

K. Referat fra møte mellom nasjonalparkstyrene og Miljødirektoratet om 

besøksstrategi mv. på Svanhovd i Pasvik 13. november 2018, tatt til 
orientering. 

L. Kolarctic PAN, offisielt i gang fra 01.03.09. Oppstartsmøte i Salla 10-
11. april 2019. Orientering fra Anne Wikan, NIBIO Svanhovd, tatt til 
orientering. 

M. Re-autorisering av besøkssenter nasjonalpark Øvre-Pasvik, brev fra 
Miljødirektoratet  16.11.2018, tatt til orientering. 

N. Møte i Rådgivende utvalg 26.03.19 kl. 18.00, se vedlagte program. 
Tormod Amundsen fra Biotope vil delta i dette møtet via Skype fra 

Reykjavik. 

 

 

Sak 07/2019  Bestillingsdialogen runde 2, Tiltaksmidler 2019, 

søknad Miljødirektoratet  

 

Det ble sendt søknad på tiltaksmidler til Miljødirektoratet på 13 tiltak på til 

sammen kr. 1.400.000 etter vedtak i nasjonalparkstyret den 07.01.2019, se 

vedlegg. Til søknaden hadde forvalter og lokalt SNO utarbeidet en behovsanalyse 

for oppsynshytter i Øvre Pasvik nasjononalpark, vedlagt. 

Tildelingen fra Miljødirektoratet ble på kr 490.000, i tillegg kommer tilskudd til 

lokalt SNO til parkvokter. Direktoratet kommenterte at tiltak 2 «Bli med en 

forsker» som er et tilbud til lokale skoler på temaene urskog og fugler, var 

utenfor postformål og at dette er et tilbud innen naturveiledning som 

besøkssentrene kan søke midler på. Besøkssenteret for Øvre Pasvik 

nasjonalpark/Svanhovd har søkt midler på dette temaet for 2019. 

 

I forbindelse med tiltak 13 -Tidfesting av samisk barkuttak, så har forvalter også 

søkt Sametingets kulturminnefond om tilskudd på kr 100.000 for perioden 2019-

2020. Ved et eventuelt tilsagn er det behov for en egenandel/egeninnsats fra 

nasjonalparkstyret beregnet til kr 50.000 for 2 år. 

 

Styret må i styremøtet sammen med SNO foreta en prioritering av hvilke tiltak 

som skal realiseres i 2019, basert på årets tildeling. Her vil det være svært viktig 

å prioritere tilstrekkelige midler til styrets egenandel i Kolarctic PAN-prosjektet, 

med fokus på etableringen av Informasjonspunkt Gjøken (Gjøkhotellet). Her 

vises til orienteringen som vil bli gitt under møtet fra NIBIO Svanhovd som en av 

våre norske partnere i prosjektet. 

https://prosjekt.fylkesmannen.no/Documents/Pasvik%20-%20Inari/Dokument/Signed_Action%20plan%202019-2028_Pasvik-Inari%20trilateral%20park-min.pdf


 

Vedtak 

Styret ønsker å prioritere kr 50.000 til Veirådet for skogsvegene i Pasvik 

for å sikre framkommeligheten på Sortbrysttjernvegen og 

Grensefossvegen.   

Videre ønsker styret å bidra økonomisk til  

-Skoleopplegg,  

-Ved og gass til koier og rasteplasser 

-Stikking av skitrase til Ellenvannskoia 

-Infopunkt Gjøken-Kolarctic PAN (egenandel) 

-Jubileumstur Piilolastien 

-Tidfeste samisk barkuttak (egenandel) 

 

 

 

Sak 08/2019  50 års jubileum Øvre Pasvik nasjonalpark i 2020 

 

Nasjonalparkstyret diskuterte jubileet under styremøte den 7. januar 

2019. Styret ønsket å sende en søknad om midler for å markere jubileet 
til Klima- og miljødepartementet (KLD). Samtidig ønsker styret å involvere 

Besøkssenteret for Øvre Pasvik nasjonalpark i planleggingen og 
markeringen av jubileet. Kjersti Wikan fra Besøkssenteret deltok under 

styrets behandling av saken, for å diskuter innholdet i en søknad til KLD. 

 

Vedtak 

Forvalter sender en søknad på kr 250.000 til KLD i forbindelse med 50 års 

jubileet, basert på diskusjonen under styremøtet. 

 
 

 

 

 

 

 

  

 Rett protokoll bekreftes: 

 

      

         

 

 

 

________Sign.__________

  Kurt Wikan leder

______Sign._____________

  Karine Emanuelsen



 

 


